

BRAM GAMES Newsletter 2018 Vol. 2

BRAM GAMES arrived in Taiwan



BRAM GAMES attended the Moonlight Boardgame Festival in Taiwan with its awarded game brand Mythbond. The Moonlight Boardgame Festival was held in Kaohsiung International Conference Center from 12 to 13 May and attracted hundreds of boardgame lovers. It provided us with a precious chance to communicate with the local and international players closely.

台灣月光桌遊節參展



BRAM GAMES 帶著獲獎作品 Mythbond 抵達台灣高雄，參與了當地首個大型桌遊展覽「月光桌遊節」。5月12日至13日連續2日於高雄國際會議中心舉行的「月光桌遊節」吸引了近千桌遊愛好者入場，提供了一個難得的機會讓我們與玩家親密接觸及溝通。大眾的鼓勵是我們堅持努力的動力！



Maker Faire HK 2018 X Make Big



Maker Faire, the international event, has been taken place in over 200 places over the world. Maker Faire HK 2018 was led by PolyU and held on 7th and 8th July. BRAM GAMES exhibited with our inborn soul of a maker. We cherish the process of creating things from ideas to products. We pay attention to details and we insist to improve until perfection.

「Maker Faire HK 2018 x 造大世界」參展

Maker Faire 這國際盛事的足迹已遍佈全球超過 200 個地方，而 2018 年香港「Maker Faire HK 2018 x 造大世界」由香港理工大學主辦，7 月 7 日至 8 日一連兩天開放予公眾參與。BRAM GAMES 在 Maker Faire 展示了我們作為 Maker 的熱忱，我們每個遊戲、每個概念以至每個小點子都盡花巧思，一步一步實踐的成果，令人興奮也充滿成就感。

Presentation in Secondary School



We believe that students are the future pillars of our society. Especially for the creative industry, students will be of vital importance. BRAM GAMES was invited to give a presentation talk in May to over 300 students in the Methodist Lee Wai Lee College about our concepts on making games. We promise that we will never hesitate to contribute to the game industry.

到訪中學演講 推動本港遊戲產業

我們相信學生是社會未來的棟樑，亦會是創新行業將來的中流砥柱。BRAM GAMES 於 5 月獲邀到香港循道衛理聯合教會李惠利中學向超過 300 位中學生講述遊戲創作的理念及公司成立的過程及曾面對的困難。學生就如一張擁有無限可能性的白紙，我們承諾繼續為遊戲業界出一分力。

ABOUT BRAM GAMES

Bram Games was established in 2017 and has been striving for breaking through the traditional boundaries of tabletop games. We aim at visualizing our creative ideas in our products to connect people closer together.

GET IT GAME!

BRAM GAMES WEBSITE:

www.bramgames.com

BRAM GAMES EMAIL:

info@bramgames.com

